
Protokół nr 5/2023 

Zebrania Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

z dnia 26.06. 2023r. 

 

Obecni 

1. Przewodnicząca komisji: Beata Młynarczyk 

2. Z-ca przewodniczącej: Krzysztof Paloc 

3. Członek: Krzysztof Małek 

4. Członek: Stanisław Zbroja 

5. Członek: Teresa Władarz 

6. Członek: Urszula Wachtarczyk 

7. Zastępca Wójta: Daniel Kurasz 

8. Dyrektor GOTSiR Nautica p. Ryszard Markiewicz 

 

Plan posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji 

4. Propozycje rozwoju GOTSiR Nautica, sprawy bieżące. 

5. Wolne wnioski i zapytania 

6. Zakończenie posiedzenia 

 

Ad 1. Przewodnicząca Beata Młynarczyk powitała członków komisji oraz 

przybyłych gości 

Ad 2. Jednogłośnie przyjęto porządek posiedzenia. 

Ad 3. Jednogłośnie przyjęto protokół z poprzedniego zebrania komisji 

Ad 4. 

a)  Pan Ryszard Markiewicz przedstawił członkom komisji zagadnienia 

związane z najemcą Kebaba znajdującego się w sąsiedztwie ośrodka 

Nautica. Właściciel lokalu zwrócił się się z prośbą do  dyrektora Nautica o 



możliwość sprzedaży piwa w sezonie letnim. Lokal posiada mini ogródek z 

parasolami. Sprzedaż piwa stanowiłoby poszerzenie oferty lokalu. 

 Pan Markiewicz oświadczył, że jego opinia na ten temat jest pozytywna, 

lecz chciał on również poznać zdanie na ten temat, członków Komisji 

oświaty, kultury i sportu. Pan dyrektor podkreślił, że piwo byłoby w 

odpowiednio wysokiej cenie.  

Jako pierwsza opinię wyraziła przewodnicząca Młynarczyk, która poparła 

opinię p. dyrektora. Dodała, iż nie widzi obaw o negatywny wpływ 

planowanej sprzedaży alkoholu na klientów ośrodka Nautica. Następnie 

zwróciła uwagę na istnienie kultury picia piwa, z którą to można się spotkać 

w całej Europie, w tego rodzaju ośrodkach i tutaj też powinna być 

stosowana. 

Dyrektor Markiewicz zaznaczył, iż do wprowadzenia alkoholu w lokalu jest 

potrzebna odpowiednia procedura: lokal nabywa koncesję, a dyrektor jako 

wynajmujący musi wydać zgodę. Proces, jego zdaniem, jest długi.  

Radny p. K. Małek zapytał o odległość jaka dzieli basen od lokalu Kebab. 

Dyrektor odpowiedział, że ok 50 m, ale w przypadku ośrodka Nautica jest 

to nieistotne. 

b) Drugie zapytanie najemcy skierowane do pana dyrektora dotyczyło 

możliwości utworzenia na terenie ośrodka, w pobliżu Kebaba, mini zoo.  

Radna Młynarczyk zapytała o cel najemcy w otwarciu mini zoo? 

P. Markiewicz odpowiedział, że na podstawie lokalu Barbasrosa w 

Gorzycach, chodzi tutaj o uatrakcyjnienie oferty, skupienie uwagi dzieci i 

ich rodziców oraz o wykorzystanie możliwości pozbywania się pozostałego 

pożywienia w postaci warzyw czy owoców. Jego zdaniem jest to temat do 

przemyślenia i analizy. 

Pani radna U. Wachtarczyk dodała, że jeśli zwierzęta będą dobrze 

zaopatrzone, utrzymywane w humanitarnych warunkach to nie powinno być 

przeciwskazań. 



P. Markiewicz wspomniał, że będzie domagał się od najemcy planowanej 

wizji i funkcjonowania mini zoo, aby spełnione były wszystkie standardy 

ekologiczne oraz dobrostan zwierząt.  

Zwierzęta miałyby być hodowane przy lokalu Kebab całorocznie, a w razie 

trudnych warunków pogodowych najemca ma możliwość przetrzymania 

zwierzęta w swoim gospodarstwie. 

Przewodnicząca Młynarczyk, po wysłuchaniu członków komisji potwierdziła, 

że ze strony komisji jest zgoda na przygotowanie projektu i przedstawienia 

propozycji powstania mini zoo. 

c) Kolejnym zagadnieniem podjętym przez p. dyrektora Markiewicza był 

temat płatności za wynajem / dzierżawę lokali na terenie ośrodka Nautica. 

Podkreślił, że od lat nie wzrosły czynsze za wynajem, które są również 

stałym źródłem przychodów na basenie. Basen podnosi ceny biletów, ale 

czynsze stale sa na tym samym poziomie.  

d) W dalszej części spotkania p. dyrektor poruszył temat opłat za basen klas 

sportowych Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Turzy. Wspomniał iż p. 

dyrektor placówki zwróciła się do niego o to, aby w tej samej cenie co za 

jedna klasę udostępniać basen dwóm klasom, a nawet od września trzem. 

Dyrektor zaznaczył iż szkoły spoza naszej gminy płacą sumiennie za basem, 

a szkoła naszej gminy domaga się niższej opłaty. 

P. radna T. Władarz zapytała ile musiałoby być podniesione bilety, aby 

basen mógł rzetelnie zarobić. Dyrektor przypomniał, że w zeszłym roku 

„zszedł z ceny” i  już szkoła płaciła mniej. Przyznał, że dla szkoły gminnej 

można zrobić wyjątek.  

Ad 5.  

Zastępca wójta p. Daniel Kurasz zaproponował spotkanie w sprawie 

modyfikacji regulaminu wynagradzania nauczycieli. Jego zdaniem 

dotychczasowy regulamin nie daje swobody dyrektorom. Planowane jest 

zniesienie rocznego dodatku motywacyjnego, wprowadzenie zmian w 



kryteriach oraz uelastycznienie jego funkcjonowania. Komisyjnie ustalono 

zebranie komisji na 27 lipca, w celu zatwierdzenia zmian w „Regulaminie 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach podstawowych, 

zespołach szkolno-przedszkolnych i przedszkolach prowadzonych przez 

gminę Gorzyce”. 

P. Młynarczyk opowiedziała o rozmowie z jednym z rodziców formacji 

tanecznej „Rapid” w naszej gminie. Ojciec w dyskusji przedstawił 

funkcjonowanie i rozwój zespołu, wspomniał o jego zasługach w promocji 

gminy  w kraju i na świecie. Zapytał on o możliwość dofinansowania przez 

gminę funkcjonowania i rozwoju zespołu np.. do wyjazdów/autobusu, gdyż 

wydatki są bardzo wysokie.   

Podjęto decyzję iż w tej sprawie należy się skontaktować z p. dyrektor GCK 

w Gorzycach, jako odpowiedzialnej za funkcjonowanie kultury w gminie. 

Ad 6. 

Przewodnicząca Młynarczyk podziękowała członkom komisji i gościom za 

przybycie i zamknęła zebranie Komisji oświaty, kultury i sportu. 

                                                                                                            

Protokołowała 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu                                                                                                     

Beata Młynarczyk 

 

 

 

 

 


